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STAM-vergadering 28 februari 2024 

VERSLAG 

 

Welkom allemaal!!  

Annemarie, Dennis, Ines, Mariam, Inne, Veerle, Katleen, Annelore, Stéphanie, Kaya, Tom, 

Anneleen, Pieter, Natascha, Anja, Elke 

 

Fijne editie weeral! 

 

1. Goedkeuring verslag vergadering 15 januari 2024 

Ok. 

 

2. Evaluatie activiteiten 

○ 20/01/2024: Lichtjeswandeling 

 
Heel tof weeral. Zowel voor ouders als kinderen. Is ook nog een groot plezier voor leerlingen 

van 1ste leerjaar. Daar het visuele weer heel tof. Meer dan rondlopen met lampje (kleuters). 

 

Meenemen naar volgend jaar: 

● Was pittig voor organisatie.  

● Niet alleen creatief werk, ook veel uitvoeren en organiseren. Praktisch werk. 

Volgend jaar werkgroep groot genoeg maken.  

● Ook ouders aanspreken om: 

o Bv. op plaatsen staan, bij de pannenkoeken/chocomel. 

o Bv. aan ouders vragen van leerjaren 4-5-6 om wat te komen helpen. 

● Zorgen dat de werkgroep er ook wat meer van kan meegenieten. 

● Volgend jaar ook opnieuw op de kleuterspeelplaats laten aankomen (was nu 

door omstandigheden): was leuk voor de kleuters = grootste deel van 

doelgroep. 

 

Dikke merci aan de helpende juffen ook (waren er veel)! 
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3. Activiteiten op de planning  

 

○ 23/03/2024: Fuif 

 

● Bond thema. 007de fuif.  

● Geen bandje deze keer, twee dj-sessies: Mashpop en Laston & Geo. 

● Ines: aan Hans gevraagd voor de cafétafeltjes van vorige keer. Kan. STAM neemt het 

mee. Zaal is heel groot, hoekjes creëren wel gezellig. Panelen gebruiken kan ook. Zal 

nog worden besproken in werkgroep. 

● Inkleding, mogelijks frietkot, lichtslinger. 

● Aftrap 21u, actie voor de eerste 50 = ondertussen aangekondigd via affiche. 

● Inkombandjes: Ines zal zelf +- 300 bandjes bestellen.  

● Ines communiceert nog eens dat vrienden en sympathisanten ook mogen komen. Is 

ondertussen gebeurd. 

 

● Om shiftenlijsten fuif verder op te vullen: best ook delen in de Whatsapp-klasgroepen 

(nog aan denken!). Zo kunnen mensen samen achter de bar staan. 

 

 

○ 21/04/2024: Klusdag 

 
Wordt nog algemeen verspreid. Hans, Greet en Walter trekken dat. 

 

 

○ 01/06/2024: Schoolfeest 

 

5 maart komt de werkgroep een eerste keer samen. Veel volk daarin. 

 

Plaats van eetkramen: lange rij bij bv. hamburgers die soms doorloopzone blokkeert, schuiven 

met kramen mag. In de werkgroep bespreken. Nog afspreken hierover later werkgroep-

school. Bedenking over ijsjes en pannenkoeken: is wat geïsoleerd van de rest: voor- en 

nadelen. Vijf eetkramen: blijft. 

 

 

○ 21/06/ 2024: Diplomafeest Kleuter 

 

○ 27/06/ 2024: Diplomafeest Lager 
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4. Terugkoppeling schoolraad 

 

Lange discussie in schoolraad over verkeer rond de school (over thema’s hieronder): 

 

Automobilisten werden gesensibiliseerd maar er wordt nog steeds vaak naast de paaltjes 

geparkeerd, ondanks vele inspanningen en brieven van school en mensen live hierop 

aanspreken. 

 

School samengezeten met mobiliteitsambtenaar Mortsel.  

 

Vanaf oktober-november (?) starten de grote werken rond de school. 

Tijdens deze werken: Lusthovenlaan: “schoolstraat” maken (school staat hiervoor open). 

= volledig autovrij (behalve bewoners) tussen bepaalde uren, als testproject 

= zou ook betekenen dat we WEL in twee richtingen mogen fietsen op die uren. 

 

Welke uren autovrij: bv. tussen 8 en 9 en 15u en 16u. Moeilijk te voorspellen op voorhand wat 

de gedragswijziging van automobilisten (ouders) zal zijn + van doorlopend verkeer. 

 

Werken Edmond Thieffrylaan, 3 fases:  

Eerst deel tussen Edegemsestraat en speeltuin 

Tweede deel hier aan Lusthovenlaan. 

Derde deel kant Mechelsesteenweg (richting tankstation). 

 

Tijdens deze onderbreking Edmond Thieffrylaan: ook tijdelijke plaatsen voorzien om te staan 

met auto om toch kinderen af te zetten. Op lange termijn wel parallel parkeren mogelijk? 

 

Als schoolstraat goed werkt in proefproject => kan mogelijks ook definitief.  

Mensen die er wonen krijgen badge zodat zij er wel altijd in kunnen. 

 

Deze werken overlappen ook deels met werken vanuit kant Mechelsesteenweg Atheneum. 

 

Kortom: wordt periode met veel veranderingen + aankondigingen vanuit de school i.v.m. 

bereikbaarheid/veiligheid. Voor een deel zien wat op dat moment beste/veiligste oplossing is.  

Ouderteam kan hier ook mee over nadenken + ouderenquête om voorkeuren te kennen. 

 

Losse dingen: 

In ondergrondse parking (bij nieuwe blokken naast school) zal er een kiss & ride 

komen, vooral handig voor grote kinderen, kunnen dan afgezet worden + de trap op. 

 

Wat ook kan op termijn: oversteekplaats laten maken bij Lusthovenlaan aan 

Mechelsesteenweg. Want gaan ze ook terug aanleggen. Over nadenken. 
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5. Financiën 

   
Vertrekkende van handig overzicht Lies. Antwoorden op vragen in het geel. 
 
*Zijn er nog rekeningen van de lampionnentocht? 

Zoja, graag doorsturen. Nee. Kosten zijn minder dan de helft dan vorig jaar voor een 
hele leuke tocht, pluimpjes!! 
  

*Ondanks verhogen prijzen kerstdrink wat kostelijker uitgevallen dan nieuwjaarsdrink vorig 
jaar: 

combinatie van iets minder inkomsten en meer uitgaven (brouwer was duurder – wel 
veel cava over- vorig jaar overname drank leerkrachten - meer hot dogs aangekocht - 
extra bedrag voor kerstmanpak en uitdeelsnoep). 
 
Opmerking Tom: cava wilden we terug meegeven, maar dozen nat en vielen uit elkaar 
dus nog veel cava over. Cava kan wel nog dienen, dus put is niet zo groot als ie lijkt.  
 
Receptie gratis. Op jaarbasis geen verschil. 

 
*Nog eens warme oproep om rekeningen enkel via mail te bezorgen (lieslauwers@gmail.com) 
en geen foto’s van bankkaarten door te sturen, maar rekeningnummer te typen, zodat dit 
gekopieerd kan worden (kwestie van fouten te kunnen vermijden) 
  
*Gemerkt dat Sumit wel veel overzichtelijker is voor de rekeningen: Sumit stort heel het 
bedrag in 1 keer (per dag?), payconiq allemaal aparte bedragen, wat opzoeken en tellen 
moeilijker maakt. 
Payconiq-betalers vergeten ook vaak hun scherm te laten zien zodat we niet weten of de 
betaling geslaagd is = lastig voor de mensen aan de kassa om telkens te vragen, zeker bij grote 
drukte. Misschien toch mensen zoveel mogelijk stimuleren om met de bankkaart te 
betalen? (Velen vragen aan de kassa wat we het liefst hebben). 
 
*Kost van verzenden rekeninguittreksels kwam voor 2023 op 90,75 euro… lijkt een overbodige 
uitgave, ok als we dit stopzetten? Ok. Kan Dennis of Ines dit met de bankkaart? Want ik geraak 
online niet ingelogd en op de app vind ik het niet. Ines gaat navragen. 
 
De STAM rekening is nog heel gezond. 
 
Ines: Aankoop met de STAMkas: spiegel op de kleuterspeelplaats. Zal gebruikt worden met 
geld van tekenfund + schoolfotograaf. Kleuters vinden dat top. 

 

6. Nieuws uit de school 

 
Zedenleer (zie bespreking vorige STAM-vergadering): de leerkrachten van alle godsdiensten 

gaan op STAM-vergadering van mei langskomen. Of anders de eerste vergadering van volgend 

schooljaar. Zo kunnen we goed beeld krijgen van wat de inhoud van deze vakken juist is. 

mailto:lieslauwers@gmail.com
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Ouderenquête: vraag vanuit directie voor input van STAM: de vragen in enquête naar specifiek 

ouderbetrokkenheid even voorgelegd aan STAM en wat bijgestuurd. Is maar een deel van de 

grote ouderenquête die eraan komt. 

 

 

Meester Hans op pensioen volgend schooljaar: binnenkort vacature open. Al twee kandidaten. 

Moet iemand met leerkrachtendiploma zijn, geeft ook les en neemt kinderen mee naar dieren 

etc. Moet iemand zijn die veel kan. 

 

 

 

7. Praktische zaken 

 
Fietsenpoort lager: gaat vaak niet op tijd open zeggen ouders.  

⇨ Weinig oplossingen jammer genoeg. Kinderen van bv. 3de jaar staan er veel sneller dan 

5 en 6 omdat 5 en 6 van boven moeten komen. Dus als leerkrachten van 5 en 6 de 

poort moeten opendoen, staan de leerlingen van 3de er al een tijdje inderdaad. 

 

 

Tom: eens op een avond testen hoeveel licht de beamer geeft. Willen dat gebruiken op de 

fuif.  

⇨ Meteen getest na de vergadering. 

⇨ De grote beamer kan gebruikt worden maar schijnt wel recht in de ogen van de dj´s. 

⇨ Maar Ines heeft nog een kleine beamer die we kunnen zetten waar we willen. Dat lijkt 

een beter plan.                                                                       
 

 

 

 

 

 

 

                                                       

8. Varia 

 

Vacature voorzitter oudercomité (STAM) komt volgend jaar vrij. Laatste jaar voor Veerle, na 

+- honderd jaar als trouwe voorzitter!  
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● Zeker aan denken: er is nl. een procedure voor kiezen nieuwe voorzitter. Check 

statuten. 

● Het moet eens ‘officieel’ openstaan, dit moet gecommuniceerd worden zodat 

iedereen zich kan kandidaat stellen, op de vergadering daarna wordt er dan gekozen.  

● Voorwaarde is dat je minstens 1 jaar STAM-ervaring hebt. 

● Er zijn nog maar 2 vergaderingen hierna. 

o Op volgende agenda (april) moet de uitnodiging komen om voorzitterschap te 

verkiezen zodat mensen zich kandidaat kunnen stellen. 

o De nieuwe voorzitter moet dan op de STAM-vergadering van mei dit schooljaar 

verkozen worden. 

 

Belangrijk: zorgen dat het kernteam een voldoende vertegenwoordiging heeft van zowel 

kleuter als lager. 

 

Veerle (voorzitter): voorzitterschap staat los van alle activiteiten. Je kan zelf kiezen als 

voorzitter hoeveel activiteiten je actief meedoet. Voorzitter is de brug tussen directie, school 

en STAM. Bij vragen over het voorzitterschap: 1 adres: Veerle! 

 

 

 

 

Nog datum zoeken voor STAM-BBQ (doorgaans eind juni). 

 

 

 

 

 

9. Volgende vergaderingen 

 

○ 23/04/2024 

○ 23/05/2024 

 


